
Kolégium dekana 
24.1.2023 

Prítomní a pozvaní: podľa prezenčnej listiny. 

KD otvoril dekan FEI STU prof. Oravec. 

Rokovanie KD: 

1. Slávnostné odovzdanie stavby 
• Za prítomnosti Ministra dopravy a výstavby SR Ing. Andreja Doležala ako aj zástupcov 

Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR, ako aj za prítomnosti zhotoviteľov, 
rektora STU prof. Moravčíka, prorektorov STU prof. Híveša a doc. Bitteru ako aj 
povereného pracovníka pre stavbu za FEI prof. Janíčka, členov KD a ďalších hostí, bola 
slávnostne odovzdaná stavba – revitalizované vnútorné priestory FEI do užívania 

• Súčasťou odovzdania stavby bola prehliadka vybraných priestorov ako aj ukážka 
techniky v revitalizovaných priestoroch prednáškových sál 

2. Odovzdanie dekrétov končiacemu a novozvolenému dekanovi 
• Rektor STU poďakoval dekanovi FEI STU prof. Oravcovi za jeho prácu ako dekana 

v prospech FEI ako aj v prospech STU a odovzdal mu odvolací dekrét 
• Rektor STU oficiálne odovzdal menovací dekrét prof. Kutišovi do funkcie dekana FEI STU 

s účinnosťou od 1.2.2023 
• Prof. Oravec ako aj prof. Kutiš mali k tomuto bodu krátke príhovory  

3. Aktuálne otázky – krátke info o výmene vedenia, tohto bodu programu ako aj nasledujúcich 
bodov sa zúčastnili už len členovia KD FEI STU 

4. Zapisovateľ – prof. Kutiš, overovateľ – prof. Pavlovičová 
5. Pomenovanie ául – prof. Oravec 

• fyzická realizácia, nové vedenie 
• rekapitulácia pomenovania jednotlivých prednáškových miestností 
• prof. Hubinský: s prof. Rosinovou prebehla debata o troch menách: prof. Šalamon, prof. 

Bízik, prof. Kalaš – návrh je, prof. Šalamon mal iné pripomenutie, napr. na stene, 
a miestnosti prof. Kalaš a prof. Bízik 

• záver – prof. Oravec pošle aktuálny zoznam prof. Kutišovi a ostatné sa dorieši operatívne   
6. Stav akreditácie – prorektor doc. Bittera 

• FEI podal 10 odborov HaI konania 
• odbory, ktoré sa mali zrušiť, neboli zrušené,  FEI nevedela, že má požiadať o zrušenie 

práva na HaI v 2 odboroch: aplikovaná matematika (dlhodobo nemáme garantov) 
a automatizácia (odbor bol v roku 2019 zrušený). Akreditačná agentúra to považuje za 
chybu STU. 

• FEI a FIIT sa musia dohodnúť, na ktorej fakulte bude konanie v oblasti Informatiky, keďže 
formálne to bolo vedené na dvoch 

• Až následne bude spis uzavretý a bude potrebné zaplatiť poplatok cca 180 K eur 
a následne začne proces posudzovania  

• Rektor STU chce v stredu 25.1.2023 uzavrieť problematiky HaI medzi FEI a FIIT na KR 



• Prof. Oravec: zatiaľ nedošlo k dohode medzi FEI a FIIT 
• prof. Murgaš: celý postup nepovažuje za správny zo strany ministerstva 

7. Rôzne: 
• Prof. Oravec: Výberové konania: AS STU schválil predpis o výberových konaniach na STU 
• Prof. Hubinský: Štatút je v AS STU, prvé čítanie už prebehlo, zapracovávajú sa 

pripomienky, materiál ide do 2. čítania 
• Študent Tomčo: ako dopadli pripomienky študentov? Doc. Bittera: študenti by mali byť 

spokojní so zapracovaním bodov 
• Prof. Oravec a prof. Hubinský: Do 31.8.23 musia byť všetky predpisy na FEI STU nanovo 

schválené, reálne do konca mája 
• Prof. Oravec a Prof. Stopjaková: periodické hodnotenie univerzít, na STU sa spustil 

proces pripomienkovania, prílohy k tejto zápisnici budú výstupy z tohto hodnotenia 
z CVTI 

• Prof. Kutiš: jednoznačne sa STU musí ohradiť voči týmto výsledkom, lebo nespĺňajú 
požiadavku transparentnosti ani objektivity 

• Doc. Bittera: na SAV majú rovnaké výhrady ako prezentovala prof. Stopjaková 
• Prof. Oravec: na STU prebieha audit Horizon Europe projektov  
• Prof. Stopjaková: zo správy vyplýva, že audit vybraného projektu poukazuje na to, že by 

malo ísť o systémové pochybenie, preto sa robí dodatočný audit, ktorý by mal ukázať, že 
tomu tak nie je 

• Prof. Kutiš: pripomenul, že sa pripravuje smernica, ale týka sa len projektov nad 80 K eur 
• Doc. Bittera: vysvetlil, že smernica má byť zameraná na veľké projekty 
• Prof. Oravec: delenie dotácie, zatiaľ nie sú oficiálne informácie 
• Doc. Bittera: zapracovali sa korekcie do rozpočtu, 1,8 M eur sa na excelentné tímy 

nerozdelilo, FEI STU pôjde dolu, lebo na zahraničných projektoch sme išli dole, je 
pravdepodobné, že peniaze z excelentných tímov sa budú rozdeľovať pre celú STU, takže 
pravdepodobne pôjde FEI STU dole 

• Študent Tomčo: skokovo sa zvýšilo školné, je k dispozícii analýza, aký to bude mať dopad 
na študentov? Doc. Bittera vysvetlil vzniknutú situáciu v súvislosti s prechodom na 
počítanie školného pomocou kreditov. 

• Prof. Drozda: info o Matematike 1, relatívne málo ľudí spĺňa podmienky na získanie 
zápočtu, je potrebné zmeniť stratégiu tohto predmetu, bude nutné zaviesť Matematika 
0, kde sa bude učiť stredoškolská matematika 

• Mgr. Lackovič: Je rozdiel v tom, že zamestnanec je učiteľ alebo výskumník, keďže 
peniaze sa takýmto spôsobom rozdeľujú? Je potrebné, aby sa TIŠ transformovala na 
vedecko-výskumné pracovisko, alebo je priorita tohto pracoviska pedagogika? Prof. 
Kutiš: FEI STU si musí povedať, aké činnosti bude požadovať od TIŠ ale aj od IKAL. Je 
potrebné zamyslieť sa nad činnosťami, ktoré by boli ako benefity pre zamestnancov, 
napr. vo forme športovísk alebo jazykové kurzy pre zamestnancov FEI STU. 

Zapísal: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD. 

Overila: prof. Ing. Pavlovičová, PhD.     prof. Dr. Miloš Oravec  
               Dekan FEI STU 


